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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyit költ a sport támogatására a Paksi Atomerőmű Rt . ?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánunk benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kériük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendszerváltoztatás óta jelentősen romlott a magyar sport finanszírozási háttere . A

csökkenő költségvetési támogat ások miatt egyre több sportegyesület kerül kilátástalan

helyzetbe, jut el a megszűnés határára .

Vannak azonban örömteli példák is, hiszen több- állami érdekeltségi körbe tartozó-vállalat

is fontosnak tartja sportegyesületek fenntartását, illetve támogatását .

Kérem, tájékoztasson minket arról, hogy mennyi pénzzel támogatja évente a Paksi

Atomerőmű Rt. a nevét viselő sportegyesületet illetve annak szakosztályait . Kérjük

válaszában, sportáganként adja meg az adatokat .

Várjuk megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . március 1 .
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